
  Kunnanvaltuusto 28.4.2025 

Valtuustoaloite hankesalkun käyttöönotosta 

Kärkölän kunnassa 
 

Hankesalkusta Kärkölään on puhuttu koko pian päättyvän valtuustokauden ajan, aina 

lähtömetreiltä saakka. Puheista huolimatta ajatus päättäjien hyväksymistä hankkeista 

kootusti on jäänyt toteuttamatta, mihin tulee saada uudella valtuustokaudella muutos.  

Tiukassa taloustilanteessa kunnan jokaista menoerää tulee tarkastella kriittisesti, eivätkä 

hankkeet saa olla irrallinen kokonaisuus tästä. Samaan aikaan, kun esimerkiksi 

peruskoulussa joudutaan laskemaan liimatuubien määrää, erilaisiin hankkeisiin voidaan 

käyttää tuhansia ja taas tuhansia euroja ilman, että päättäjiä olisi edes tiedotettu asiasta. 

Tulevaisuudessa hankkeilla pitäisi olla jo etukäteen valtuuston tahtotila takanaan.   

 

Esitämme seuraavaa: 

Uudelle kunnanvaltuustolle valmistellaan hankesalkku päätettäväksi, jota päivitetään 

vuosittain 

Poliittisten päättäjien sekä kunnan virkamiesjohdon tulee valmistella uudelle 

kunnanvaltuustolle hankesalkku, johon koottaisiin kunnassa meneillä olevat hankkeet, 

niiden kustannukset erilaiset avustukset huomioiden sekä tulevat pohdinnassa olevat. 

Erilaisiin käytännön vaihtoehtoihin hankesalkun toteuttamisesta voi ottaa mallia muista 

kunnista.  

Kunnanvaltuustolle tuotaisiin kokonaisuus päivitettynä vuosittain päätettäväksi, mikä 

helpottaisi erilaisten kustannuksien seuraamista ja valtuuston tahtotilan osoittamista 

erilaisille hankkeille. Budjetista päättävänä valtuuston tulee tietää ja ennen kaikkea ohjata, 

mihin kärköläläisten veronmaksajien rahaa käytetään myös hankkeissa.  
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